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DecosAfdeling 
 
Weert, 23-9-2015 
 
Onderwerp  :  Digitalisering oud-archief 

 
 
 

Beste raadsleden, 
 
In de vergadering van de commissie Ruimte van 22 september is een vraag gesteld over de 
digitalisering van het oud-archief, c.q. over de benodigde kosten. 
  
Het digitaliseren van het oud-archief is een dure aangelegenheid. Veelal moet het oud-archief 
eerst gerestaureerd worden, alvorens het handmatig gedigitaliseerd kan worden. Om u een 
indruk te geven: we hebben onlangs vijf strekkende meter oud-rechterlijk archief via een 
gesubsidieerd rijksprogramma, Metamorfoze , geheten, gedigitaliseerd. Dat heeft €100.000,- 
gekost. Het uitgangspunt hierbij was conservering van zeer kwetsbare stukken. 
 
Het totale oud-archief omvat 2.500 strekkende meter papier en omvat de periode 1306-1998. 
Alles digitaliseren is niet zinvol. Raadpleegfrequentie en kwetsbaarheid van de stukken zijn de 
belangrijkste indicatoren voor digitalisering. Verder blijft een archiefbewaarplaats noodzakelijk, 
want ook na digitalisering mag je de archiefbescheiden niet vernietigen. 
 
We willen bronnen digitaliseren, die veel gebruikt en/of zich in slechte toestand bevinden. 
Hiervoor komen bronnen in aanmerking, die te maken hebben met genealogie en 
schepenbankarchief tot 1795. Graag zouden wij daar méér aandacht aan willen besteden de 
komende jaren, maar dan moeten hiervoor ook de benodigde mensen en middelen beschikbaar 
gesteld blijven worden. De digitale ter beschikkingstelling via de website leidt tot hogere kosten. 
Deze werkzaamheden zijn arbeidsintensief en de hostingskosten zullen verdubbelen.  
  
 
Heeft u nog vragen? Neemt u dan gerust contact op met mij. Ik ben bereikbaar op 
telefoonnummer (0495) 575468 en per e-mail op j.lemmens@weert.nl. 
 
Ik ga er vanuit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
J. Lemmens 
gemeentearchivaris 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 


